

Title (en)

LIGHTING DEVICE.

Title (de)

BELEUCHTUNGSSANORDNUNG.

Title (fr)

DISPOSITIF D'ECLAIRAGE.

Publication

**EP 0247094 A1 19871202 (EN)**

Application

**EP 86906738 A 19861126**

Priority

AU 358185 A 19851126

Abstract (en)

[origin: WO8703354A1] Lighting device for use in conjunction with socket element of an automobile cigarette lighter comprises a body (10) which has an elongate plug portion (14) for insertion into the socket and which define a receptacle for rechargeable battery (18). An electric lamp unit (17) mounted in the body can receive power from the battery (18) and the battery is rechargeable by power obtained from the lighter socket via electric contacts (35, 46) on the plug portion of the body.

Abstract (fr)

Un dispositif d'éclairage destiné à être utilisé avec le logement d'un allume cigare d'automobile comprend un corps (10) muni d'une partie enfichable allongée (14) destinée à être insérée dans le logement et définissant un réceptacle destiné à recevoir une batterie rechargeable (18). Une unité à lampe électrique (17) montée dans le corps peut recevoir l'alimentation de la batterie (18), laquelle est rechargeable par l'alimentation obtenue à partir du logement de l'allume cigare via des contacts électriques (35, 46) situés sur la partie enfichable du corps.

IPC 1-7

**F21L 7/00; F21V 23/00; F21V 23/06**

IPC 8 full level

**B60Q 3/00** (2006.01); **B60Q 3/02** (2006.01); **F21L 4/00** (2006.01); **F21L 4/08** (2006.01)

CPC (source: EP)

**B60Q 3/59** (2017.01); **B60Q 3/88** (2017.01); **F21L 4/085** (2013.01)

Citation (search report)

See references of WO 8703354A1

Designated contracting state (EPC)

AT BE CH DE FR GB IT LI LU NL SE

DOCDB simple family (publication)

**WO 8703354 A1 19870604**; EP 0247094 A1 19871202; JP S63502231 A 19880825

DOCDB simple family (application)

**AU 8600365 W 19861126**; EP 86906738 A 19861126; JP 50639686 A 19861126